
Rise and Recline Chair
Ecclesfield Range

This range of chairs meets and passes the standard of BS8574:2013

Fixing and Maintenance Instructions

This is not a medical device.

This file is available to view and download as a PDF at 
www.aidapt.co.uk. Sight impaired customers can use a 
free PDF Reader (such as adobe.com/reader) to zoom in 

and increase the text size for improved readability.

Ecclesfield 
Rise and Recline 

in Fabric

Ecclesfield 
Rise and Recline 

in Leatherette

VG700BL .................Blue
VG700BR .............Brown
VG700M .................Mink
VG700OAT ................ Oat
VG700R ................... Red

VG700LBE ......... Nutmeg
VG700LBL .............Black
VG700LBR ....... Chestnut
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INTRODUCTION
This Rise and Recline chair is designed to assist people easily from the chair using electrically operated 
motors.

Please read the instruction manual thoroughly for the correct usage of the chair, especially the 
safety information.

Ensure you keep this manual readily available for future reference after you have read it through.

SAFETY INFORMATION

WARNING: The chair must be assembled correctly  
according to the assembly instructions enclosed.  
The manufacturers of the chair, their agents and 
distributors are not liable for any damages caused by  
improper assembly of the chair.

WARNING: Please ensure you take care when adjusting chair 
positions to avoid trapping or pinching of body parts.

WARNING: Please lower the chair with caution as there is a risk 
of entrapment. Ensure there are no children or pets underneath 
the chair when lowering. Also carers should stand clear of the 
chair when lowering.

WARNING: This chair is not suitable for use by children. 
Any children or animals within the vicinity must be  
supervised by an adult at all times and should never be allowed 
to play with the chair.

WARNING: Do not sit on footrest

WARNING: Exercise care when lowering into the chair as shock 
loads can severely damage the chair and the mechanism

WARNING: This is an electrical item and should be treated with 
caution

When the chair is not in use it should be returned to the seated 
position.
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• Ensure the chair is placed on a flat, level floor.
• Do not use your chair in an excessively humid or dusty environment, as it may cause electrical shock  
   or mechanical problems. The chair must be kept in a dry room. 
• Do not use your chair in room temperatures exceeding 40 degrees.
• Do not expose your chair to heaters, stoves or direct sunlight to protect the upholstery.
• Do not use your chair outdoors.
• Ensure the voltage corresponds with the specifications indicated for the chair.
• When the chair is not in use for long periods of time, disconnect the power cord from the main supply.
• Do not sit, rest or place any heavy objects on the armrest, footrest or back of the chair.
• Do not jump or play on the chair, as this is not a toy.
• To prevent any unauthorised use, Aidapt Bathrooms Ltd recommends that the plug is removed from  
   the socket when the product is not in use. 
• Do not disconnect the plug from the electrical outlet roughly or unplug by pulling the cord.
• Do not connect or disconnect the plug from the electrical outlet with wet hands. It may result in electrical  
   shock or mechanical breakdown.
• Do not place the AC/DC adaptor cord under the chair as it may cause damage to the cord and result  
   in electrical shock.
• Do not let the AC/DC adaptor cord hang down from the chair.
• Do not use the chair if the AC/DC cord or plug is damaged, or if the electrical outlet is excessively  
   loose. Contact a professional for inspection. 
• If necessary, the power cable may be replaced with an identical one, but it must only be replaced by  
   a qualified technician.
• Do not touch the surface of the plug immediately after use, as it can be hot.
• Do not operate the remote control with wet hands, sharp or heavy objects.
• Avoid dropping the remote control.
• Do not step or place heavy objects on the remote control wire. 
• Do not put your fingers and hands in between the seat and the footrest when the chair is  
   reclining or when the chair is returning back from the recline position to sitting position. You  
   may hurt your fingers/hands badly.
• This chair must be used in accordance with the instructions provided.
• The chair is not for professional use.
• The manufacturers of this chair, their agents and distributors are not liable for any damages to person(s)  
   or property(s) resulting from improper use of the chair.
• Use caution when using the lift feature if the chair back is reclined. The back should be in the upright  
   position when entering and leaving the chair unless a side transfer is being done using a vertical lift.
• If you have purchased optional braked castors make sure they are locked before transferring in and 
  out of the chair

SAFETY INFORMATION (CONTINUED)

Motion Lockout Control = Remote Control
The Remote Control is easily removed and locks the chair in position. The position cannot be moved 
without re-plugging in the remote control

The PU material used in this range is environmentally friendly 
and exposure to a wet environment will accelerate the natural 
degradation of the material. To ensure the lifetime of the chair 
please do not put wet towels or cloths on the surface and keep 
the recliner in a dry environment when storing. Some natural 
degradation of the material may develop after approximately 3 
years.
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ASSEMBLY:
Some models of chairs are packaged in two pieces consisting of the back and the base to make transport 
and delivery easier. Assemble the chair as per the assembly instructions below.

DIRECTIONS:
1) Remove seat (fig. 1) and back (fig. 2) from packing bags.
2) Hold back the upholstery flap with both hands and line up brackets.(fig. 3)
3) Apply downward pressure (fig.4) and ensure both sides snap into locked position. (fig. 5)

Note: Both back receivers need to be lowered onto the flat bars at the same time and evenly to prevent 
binding.

Note: Do not assemble the chair if the upholstery or any of the parts of the chairs are damaged.
Check all parts carefully before assembling the chair. If any problem is apparent contact the vendor.

SPECIFICATIONS: 

WEIGHT  - the weight of the chair is 60kgs (132lbs)
 - the maximum weight capacity of the chair is 160kgs (352lbs)

Power Requirements – 100~240 V    50Hz    70W

Note motor operation: 2 minutes is available for continual use, allow 15 to 30 seconds between cycling 
the motor.

CASTORS: 
Your lift chair is supplied with two castors for easy movement of chair and transferring of the user. If 
optional braked castors have been purchased ensure they are locked before using any of the positioning 
functions to prevent movement and possible injury or damage.

CAUTION: A sudden change in temperature from cold to warm can cause condensation on electrical 
and mechanical parts. It is recommended that the chair be allowed to warm up for a minimum of an hour 
before using to ensure proper operation and reduce the chances of mechanical breakdown.

Do not use the lift chair if any of the following events occur:
• Water is accidentally spilled on the chair. This may result in electric shock.
• The upholstery is torn and the inside mechanism is exposed.
• You detect any malfunction or another abnormal condition during operation.

Use Caution if there is a power failure. Injury may occur when power is restored unexpectantly if the 
operation buttons are depressed. Avoid using the chair during severe lightning storms.

Please switch the power OFF immediately and disconnect the AC power cord from the electrical outlet 
in the event of accidental damage or malfunction. Contact a professional for servicing.  
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Fig. 1 Fig. 2

Fig. 3 Fig. 4

Fig. 5
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ELECTRICAL CONNECTIONS:
Note: Make sure all the wires are properly connected to 
ensure proper function.

1. Connector for the motor and wiring (fig. 6)
2. Connector for wiring and adaptor (fig. 7)
3. Connector for adaptor wiring and plug wiring (fig. 8) 
4. Hand control connection (fig. 9)

CHAIR PLACEMENT:
• Allow sufficient space in front of and behind the  
   chair for reclining purpose.
• To allow for unimpeded reclining make sure there  
   is a minimum of 65 cm behind the chair.(Fig. 10)
• Ensure there is at least 40 cm in front of the chair.  
   (fig. 10)
• Place the chair on a flat surface/floor in a dry  
   room.

65CM

40CM

Fig. 6

Fig. 7 Fig. 8 Fig. 9

Fig. 10
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CHAIR PLACEMENT (CONTINUED):

Caution:
 
Make sure there is no obstruction behind or in front of the chair for a safe recline and lift during operation.
The area between the seat and the footrest should be kept clear to avoid a pinching hazard while the 
chair is operating.

PRODUCT CARE & STORAGE:

1. How to store
• Wipe the dust and dirt off. Keep the chair clean and away from places of high humidity.
• If the chair is not in use for a long period of time, cover it with a piece of clean cloth to protect it from  
   dust. Store in a dry room. 
• Do not store the chair under direct sunlight or in places of high temperatures. This may result in the  
   fading of fabric colour. 

2. Self-maintenance
• Before cleaning, ensure that the Main Switch is turned off and AC plug is removed for the electrical  
   outlet.

3. Main Body
• Very mild soap can be used to clean the plastic, pipe and upholstery of the chair. Carefully wipe away  
   all traces of the soap with dry cloth.
• To clean a dry spot, dip a piece of soft cloth into some warm soap water, wring the cloth dry, and apply  
   to the spot.
• Do not use cleaning agents like benzene or thinner, or any other cleaners which may result in fading  
   of fabric colour and scratching of upholstery.
• Do not remove the upholstery for washing. Ironing of upholstery is strictly prohibited. 
• Please do not use wet towels/cloths to clean PU material. Please use leather cleaner and a dry towel 
  to clean the isurface of your chair.

BATTERY BACK UP SYSTEM:
These chairs are supplied with a 
battery back-up system to allow 
exiting the chair during a power 
failure.

Two 9 volt batteries are required 
and not supplied with the chair.

In the event of a power failure 
the chair will automatically 
switch over to battery power but 
only run for one cycle before 
the batteries are discharged. 
It is recommended that the 
batteries are replaced after 
each emergency use, and also 
checked periodically.
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ADJUSTING THE CHAIR 
This chair has a range of electrically operated adjustments that can be applied using the remote control 
handset, specifically:

Standard Sit
Position

Seat Lift
Position

Recline
Position



Fixing and Maintenance Instructions 9

ADJUSTING THE CHAIR (CONTINUED)

WARNING: Please ensure you take care when adjusting chair positions to avoid trapping or 
pinching of body parts.

Only the occupant or a reasonable person should operate the chair adjustments.

Chair should be returned to the seated position when not in use. 

CAUTIONS:
• If the chair does not work properly, please contact the supplier.
• Only trained technicians should attempt repairs.
• There are no user serviceable parts inside.

REMOTE POSITION CONTROLLER UNIT:
• Ensure you do not overstretch the handset cable and that  
   the remote controller unit is not left on the floor.
• When the handset is not in use, this should be stored in the  
   pocket located on the side of the chair.
• Use only dry cloth for cleaning of the unit. Excess moisture  
   may damage the controller.
• Avoid damaging the handset as this will result in loss of  
   operation of the chair.

ELEVATING THE LEG REST
By pushing the ‘RECLINE’ button, the leg rest will elevate. 
Please note movement can be stopped at the desired height 
by releasing the pressure on the button.
By continuing to push the ‘RECLINE’ button it will recline the 
backrest

WARNING: Do not sit on the leg rest. It cannot support weight 
of an adult.
The leg rest is folded away when being used to aid standing. 

LOWERING THE LEG REST
By pushing the ‘RISE’ button, the leg rest will lower. Once 
again the movement can be stopped by releasing the 
pressure button.
From the sitting position, if you continue to push the ‘RISE’ 
button, the chair will slowly begin to rise to enable the user 
to stand. 

SITTING-DOWN AND OR LOWERING THE CHAIR 
From the standing position, by pushing ‘RECLINE’ the chair 
will begin to lower back to sitting positon.

WARNING Please lower the chair with caution as there is 
a risk of entrapment. Ensure there are no children or pets 
underneath the chair when lowering. Also carers should 
stand clear of the chair when lowering.

BUTTON A
Rise

BUTTON B
Recline
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RE-USE 
Please ensure if this chair is being re-used by another user other than the person originally using it, the 
new user must ensure the chair is suitable for his/her weight limit. 

WARNING: Please ensure the chair is fully cleaned and disinfected before re-use to prevent the risk of 
transmitting infections if being used in a healthcare setting.  

DISASSEMBLY
In order to detach the backrest from the chair both locking pins need to be released at the same time so 
we would suggest 2 able bodied people.
• Insert a flat head screwdriver or other flat instrument (do not use a knife or sharp object) underneath  
   the locking pins. (fig. 11 & fig. 12)
• Apply steady outward pressure (fig. 12) to the pins on either side and apply gentle upwards pressure to the  
   backrest (fig. 13 & fig. 14). This will release the locking mechanism.

Fig. 11

Fig. 13

Fig. 14

Fig. 12
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LIMITED WARRANTY INFORMATION 
Adiapt Bathrooms Ltd, through its authorised distributor/service organisation, Rise and Recline chair 
line to the original consumer only, be free from mate workmanship problems as follows:

1. Two-year warranty on chair lift mechanism 
2. One-year warranty on parts and labour 

WARRANTY EXEMPTIONS:
• Any alterations, misuse or abuse
• Exceeding the weight capacity (352lb/160kg)
• Accidental damage
• Commercial use
• Battery leakage or spillage damage
• Upholstery damage, other than manufacturing defect.

Aidapt Bathrooms Ltd, at its sole discretion, reserves the right to replace or repair any part that has 
become defective.

The warranty does not exceed to consequential costs resulting from the fault or defect of the product: 
freight and travel costs, loss of earnings, or other expenses that one may incur.
Warranty is valid for the original purchaser only and the original receipt must be presented before any 
warranty options are considered. Please also be prepared to provide the date of purchase and serial 
number. 

IMPLIED WARRANTIES:
Implied warranties, including those of merchantability and fitness for a particular purpose, are limited to 
one (1) year form the date of purchase and to the extent permitted by law. Any and all implied warranties 
are excluded. His is the exclusive remedy. Liabilities for consequential damages under any and all 
warranties are excluded. 



Fauteuil élévateur et inclinable 
Ecclesfield Range

Cette gamme de fauteuils est conforme à la norme BS8574: 2013

Instructions de fixation et d'entretien 

Ceci n'est pas un appareil médical.

Ce fichier est disponible pour visualisation et téléchargement au 
format PDF à l'adresse www.aidapt.co.uk. Les clients malvoyants 

peuvent utiliser un Lecteur PDF gratuit (tel que adobe.com/
reader) pour zoomer et augmenter la taille du texte pour une 

meilleure lisibilité.

Ecclesfield 
Hausse et inclinaison 

en tissu

VG700BL ................. Bleu

VG700BR ............ Marron

VG700M .................Vison
VG700OAT ............ Avoine

VG700R .................Rouge

Ecclesfield 
Hausse et inclinaison

en similicuir
VG700LBE ..Noix de muscade

G700LBL .........................Noir

VG700LBR .............Châtaigne
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INTRODUCTION 
Ce fauteuil élévateur et inclinable est conçu pour aider les gens à s'asseoir 
ou se lever facilement depuis le fauteuil à l’aide de moteurs. 
Veuillez lire attentivement le manuel d’instructions pour utiliser 
correctement le fauteuil, en particulier les information sur la sécurité.  

Veuillez lire attentivement le manuel d’instruction pour utiliser correctement le 
fauteuil, en particulier les information sur la sécurité. 

Assurez-vous de garder ce manuel à portée de main pour pouvoir vous y 
reporter ultérieurement après l'avoir lu. 

INFORMATIONS SUR LA SÉCURITÉ :

AVERTISSEMENT: Ce fauteuil élévateur et inclinable est conçu pour aider 
les gens à s'asseoir ou se lever facilement depuis le fauteuil à l’aide de 
moteurs. Veuillez lire attentivement le manuel d’instructions pour utiliser 
correctement le fauteuil, en particulier les information sur la sécurité. 

AVERTISSEMENT: S'il vous plaît assurez-vous de faire attention lors du 
réglage de la position de la chaise pour éviter de coincer ou de pincer des 
parties du corps. 

AVERTISSEMENT: veuillez baisser le fauteuil avec prudence car il existe un 
risque de se blesser. Assurez-vous qu'il n'y a pas d'enfants ni d'animaux 
domestiques sous la chaise lorsque vous la descendez. Les aides 
soignants doivent également se tenir à l'écart de la chaise lors de 
l'abaissement. 

AVERTISSEMENT: Ce fauteuil ne convient pas aux enfants. Tout enfant ou 
animal se trouvant à proximité doit être surveillé par un adulte en tout 
temps et ne devrait jamais être autorisé jouer avec la chaise.

AVERTISSEMENT: ne vous asseyez pas sur le repose-pieds.

AVERTISSEMENT: faites très attention lorsque vous vous abaissez dans le 
fauteuil en cas de choc des charges peuvent endommager gravement le 
fauteuil et le mécanisme. 

AVERTISSEMENT: Ceci est un élément électrique et il doit être manipulé 
avec prudence. Lorsque le fauteuil n’est pas utilisé, il doit être remis dans 
la position assise.

Instructions de fixation et d'entretien 
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Le matériau PU utilisé dans cette gamme est écologique et l'exposition à un 
environnement humide va accélérer la naturelle dégradation du matériau. 
Pour assurer la durée de vie du fauteuil, veuillez ne pas poser de serviettes 
ni de chiffons mouillées sur le revêtement du fauteuil et gardez le fauteuil 
dans un environnement sec lors du stockage. La dégradation naturelle du 
matériau peut se développer après environ 3 ans.
Contrôle de verrouillage de mouvement = Télécommande 
La télécommande est facile à retirer et verrouille le fauteuil en position.
La position ne peut pas être déplacée sans rebrancher la télécommande

INFORMATIONS DE SÉCURITÉ (SUITE)

• Assurez-vous que la chaise est placée sur un sol régulier et plat.
• N'utilisez pas votre fauteuil dans un environnement excessivement humide ou poussiéreux, car cela
pourrait provoquer un choc électrique ou des problèmes mécaniques. La chaise doit être conservée
dans une pièce sèche.
• N'utilisez pas votre fauteuil à des températures ambiantes supérieures à 40 degrés.
• N'exposez pas votre fauteuil à des radiateurs, des poêles ou à la lumière directe du soleil pour
protéger le rembourrage.
• N'utilisez pas votre chaise à l'extérieur.
• Assurez-vous que la tension électrique correspond aux spécifications indiquées pour le fauteuil.
• Lorsque le fauteuil n'est pas utilisé pendant une longue période, débranchez le cordon
d'alimentation de la prise secteur.
• Ne vous asseyez pas, ne vous reposez pas et ne posez pas d'objets lourds sur l'accoudoir, le
repose-pieds ou le dos du fauteuil.
• Ne sautez pas et ne jouez pas sur la chaise car ce n'est pas un jouet.
• Pour éviter toute utilisation non autorisée, Aidapt Bathrooms Ltd recommande de retirer la fiche de
la prise lorsque le produit n'est pas utilisé.
• Ne débranchez pas la fiche de la prise de courant et ne la débranchez pas en tirant sur le cordon.
• Ne branchez pas et ne débranchez pas la fiche de la prise de courant avec des mains mouillées.
Un choc peut entraîner des problèmes électriques ou panne mécanique.
• Ne placez pas le cordon de l’adaptateur CA / CC sous le fauteuil, vous risqueriez de l’endommager
et de créer un choc électrique.
• Ne laissez pas pendre le cordon de l'adaptateur CA / CC du fauteuil.
• N'utilisez pas le fauteuil si le cordon ou la fiche CA / CC est endommagé ou si la prise de courant
est excessivement endommagée. Contactez un professionnel pour une inspection.
• Si nécessaire, le câble d’alimentation peut être remplacé par un câble identique, mais uniquement
par un technicien qualifié.
• Ne touchez pas la surface de la fiche immédiatement après l’utilisation, car elle pourrait être très
chaude.
• N'utilisez pas la télécommande avec des mains mouillées, des objets pointus ou lourds.
• Évitez de laisser tomber la télécommande.
• Ne mettez pas vos doigts et vos mains entre le siège et le repose-pieds lorsque le fauteuil est
incliné ou lorsque la chaise revient de la position inclinée à la position assise. Vous
pourriez vous blesser gravement les doigts / mains

Instructions de fixation et d'entretien 
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SPECIFICATIONS: 

Poids   - le poids de la chaise est de 60 kg

- la capacité de poids maximale de la chaise est de 160kgs (352lbs)

Exigences d'alimentation - 100 ~ 240 V 50Hz 70W

Notez le fonctionnement du moteur: 2 minutes sont disponibles pour une utilisation continue, attendez 
15 à 30 secondes entre les cycles pour le moteur
ROULETTES : Votre fauteuil élévateur est fourni avec deux roulettes pour faciliter le déplacement de 
la chaise et le transfert de l'utilisateur. Si les roulettes de frein en option ont été achetées et doivent 
être verrouillées avant toute utilisation. Cette fonction sert à empêcher le mouvement et les blessures 
zommages possibles.

CAUTION: A sudden change in temperature from cold to warm can cause condensation on electrical 
and mechanical parts. It is recommended that the chair be allowed to warm up for a minimum of an 
hour before using to ensure proper operation and reduce the chances of mechanical breakdown.

N'utilisez pas le fauteuil élévateur si l'un des événements suivants se produit:

• De l'eau est accidentellement renversée sur la chaise. Cela pourrait provoquer un choc électrique.
• La garniture est déchirée et le mécanisme interne est exposé.
• Vous détectez un dysfonctionnement ou une autre condition anormale pendant le fonctionnement.

Utilisez la notice en cas de panne de courant.

Une blessure peut survenir lorsque le courant est rétabli de façon imprévue si les boutons d'opération 
sont enfoncés. Évitez d’utiliser la chaise pendant les orages violents.

Veuillez éteindre immédiatement l'appareil et débranchez le cordon d'alimentation de la prise secteur 
en cas de dommage accidentel ou de dysfonctionnement. Contactez un professionnel pour le service.

ASSEMBLAGE

Certains modèles de chaises sont emballés en deux parties composées du dossier et de la base pour 
faciliter le transport et a livraison plus facile. Assemblez le fauteuil en suivant les instructions de 
montage ci-dessous.

• Ce fauteuil doit être utilisé conformément aux instructions fournies.

• La chaise n'est pas à usage professionnel.

• Les fabricants de cette chaise, leurs agents et leurs distributeurs ne sont pas responsables des 
dommages causés aux personnes ou des biens résultant d'une utilisation inappropriée du fauteuil.

• Faites preuve de prudence lorsque vous utilisez la fonction de levage si le dossier est incliné. Le 
dossier  devrait être dans la position montante lorsque vous entrez dans le fauteuil et en sortez, sauf si 
un transfert latéral est effectué à l'aide d'un ascenseur vertical.

• Si vous avez acheté des roulettes de frein en option, assurez-vous qu’elles sont verrouillées avant de 
les transférer hors du fauteuil
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Fig. 1 Fig. 2

Fig. 3 Fig. 4

Fig. 5DIRECTIONS:
1) Retirez le siège (fig. 1) et le dossier (fig. 2) des sacs d'emballage.

2) Retenez le rabat de la garniture à deux mains et alignez les
supports. (Fig. 3)

3) Appliquez une pression vers le bas (fig.4) et assurez-vous que les
deux côtés se verrouillent en position verrouillée. (fig. 5)

Remarque: Les deux récepteurs arrières doivent être abaissés sur 
les barres plates en même temps et de manière uniforme pour éviter 
un dommage.

Remarque: N'assemblez pas le fauteuil si le rembourrage ou l'une 
des pièces du fauteuil est endommagé.

Vérifiez soigneusement toutes les pièces avant d’assembler le 
fauteuil. Si un problème est apparent, contactez le vendeur.

Instructions de fixation et d'entretien 



6

CONNEXIONS ELECTRIQUES:
Remarque: Assurez-vous que tous les fils sont correctement connectés 
afin d’assurer le bon fonctionnement.

1. Connecteur pour le moteur et le câblage (fig. 6)
2. Connecteur de câblage et adaptateur (fig. 7)
3. Connecteur pour le câblage de l'adaptateur et le câblage de la prise (fig. 8)
4. Connexion de la commande manuelle (fig. 9)

PLACEMENT DE LA CHAISE
• Prévoyez un espace suffisant devant et derrière
la chaise pour le dossier inclinable.
• Pour permettre une inclinaison sans entrave,
assurez-vous que le mur se trouve à au moins 65
cm derrière la chaise (Fig. 10)
• Assurez-vous qu'il y a au moins 40 cm devant la
chaise.  (fig. 10)
• Placez la chaise sur une surface plane / un sol
plat dans une pièce sèche.

65CM

40CM

Fig. 6

Fig. 7 Fig. 8 Fig. 9

Fig. 10

Instructions de fixation et d'entretien 
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PLACEMENT DE LA CHAISE (SUITE):

Mise en garde:
Assurez-vous qu'il n'y a pas d'obstacle derrière ou devant le fauteuil pour permettre une inclinaison et 
un soulèvement en toute sécurité pendant le fonctionnement.

La zone située entre le siège et le repose-pieds doit être dégagée pour éviter tout risque de pincement 
pendant que la chaise fonctionne.

ENTRETIEN ET STOCKAGE DU PRODUIT:

1. Comment stocker
• Essuyez la poussière et la saleté. Gardez le fauteuil propre et éloigné des endroits très humides.
• Si le fauteuil n’est pas utilisé pendant une longue période, couvrez-le avec un chiffon propre pour le
protéger de la poussière. Conserver dans un endroit sec.
• Ne rangez pas le fauteuil sous la lumière directe du soleil ou dans des endroits soumis à des
températures élevées. Cela peut entraîner la décoloration de la couleur du tissu.

2. Vérifications avant entretien
• Avant le nettoyage, assurez-vous que l’interrupteur principal est éteint et que la fiche secteur est
débranchée pour le branchement électrique.

3. Corps principal
• Vous pouvez utiliser un savon très doux pour nettoyer le plastique, les tuyaux et les garnitures de la
chaise. Essuyer soigneusement toutes les traces du savon avec un chiffon sec.
• Pour nettoyer un endroit sec, plongez un chiffon doux dans de l’eau savonneuse tiède, essorez le
chiffon et appliquez le sur place.
• N'utilisez pas de produits de nettoyage tels que la lessive ou les diluants, ni aucun autre produit de
nettoyage pouvant provoquer une décoloration de la couleur du tissu et du grattage de la garniture.
• Ne retirez pas le rembourrage pour le lavage. Le repassage des tissus d'ameublement est
strictement interdit.
• Veuillez ne pas utiliser de serviettes / chiffons mouillés pour nettoyer le matériau PU.
S'il vous plaît utilisez un nettoyant pour cuir et une serviette sèche afin de nettoyer la surface de votre
chaise.

SYSTÈME DE SAUVEGARDE DE LA BATTERIE:

Ces chaises sont fournies avec un système de 
batterie de secours pour permettre de sortir de la 
chaise pendant une panne de courant.

Deux piles de 9 volts sont nécessaires et ne sont 
pas fournies avec la chaise.

En cas de panne de courant , la chaise sera 
automatiquement reliée à la puissance de la 
batterie,

cela pendant un cycle après cela les batteries 
seront déchargées.

Il est recommandé que  les piles soit remplacées 
après chaque utilisation d'urgence, et 
régulièrement vérifiées.

Instructions de fixation et d'entretien 
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AJUSTER LA CHAISE
Cette chaise a une gamme de réglages à commande électrique qui peuvent être appliqués à l'aide de 
la télécommande uniquement.

Position assise 
standard

Position incliné

Position pour se 
lever
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AJUSTER LA CHAISE (SUITE)

AVERTISSEMENT: Veillez à prendre des précautions lorsque vous ajustez la position du fauteuil 
pour éviter de vous coincer ou de vous pincer des parties du corps.

Seul l'occupant ou une personne adulte raisonnable et responsable devrait effectuer les réglages du 
fauteuil. Le fauteuil doit être remis en position assise lorsqu'il n'est pas utilisé.

PRÉCAUTIONS
• Si le fauteuil ne fonctionne pas correctement, veuillez contacter le
fournisseur.
• Seuls des techniciens qualifiés doivent tenter des réparations.
• Il ne contient aucune pièce réparable par l'utilisateur.

UNITÉ DE CONTRÔLEUR DE POSITION À DISTANCE:
• Assurez-vous de ne pas trop étirer le câble du combiné et que la
télécommande ne soit pas laissée sur le sol.
• Lorsque le combiné n’est pas utilisé, vous devez le conserver dans
la poche située sur le côté de la chaise.
• Utilisez uniquement un chiffon sec pour le nettoyage de l'appareil.
L’excès d'humidité peut endommager le contrôleur.
• Évitez d’endommager le combiné car cela entraînerait une perte de
fonctionnement de la chaise.

ÉLEVER LE REPOSE JAMBES
En appuyant sur le bouton ‘RECLINE’, le repose-jambes s’élèvera. 
Veuillez noter que le mouvement peut être arrêté à la hauteur 
souhaitée en relâchant la pression sur le bouton.
En continuant d'appuyer sur le bouton «RECLINE», il inclinera le 
dossier.

AVERTISSEMENT: ne vous asseyez pas sur le repose-jambes. Il ne 
peut pas supporter le poids
d'un adulte.Le repose-jambes est replié lorsqu'il est utilisé pour aider 
à rester debout.

ABAISSER LE REPOSE JAMBES
En appuyant sur le bouton «RISE», le repose-jambes s’abaissera. A 
nouveau,  le mouvement peut être arrêté en relâchant le bouton de 
pression.En position assise, si vous continuez à pousser le bouton 
“RISE”,  la chaise commencera lentement à se lever pour permettre 
à l'utilisateur de se tenir debout,  s'asseoir ou baisser la chaise
En position debout, en appuyant sur «RECLINE», le fauteuil va 
commencer à baisser le dossier et se remettre en position assise.

BUTTON A
Rise

BUTTON B

Recline

AVERTISSEMENT
Veuillez baisser le fauteuil avec prudence car il y a un risque de se faire mal.
Assurez-vous qu'il n'y a pas d'enfants ni d'animaux domestiques sous la chaise lors de 
l'abaissement. 
Les soignants devraient aussi rester à l’écart de la chaise lors de la descente.

Instructions de fixation et d'entretien 
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RÉUTILISATION
Veuillez vous assurer que si ce fauteuil est réutilisé par un autre utilisateur que celui qui l’a utilisé à 
l’origine, 
le nouvel utilisateur doit s’assurer que le fauteuil est adapté à sa limite de poids.
AVERTISSEMENT:
Assurez-vous que le fauteuil est entièrement nettoyé et désinfecté avant de le réutiliser pour éviter 
tout risque de
transmission ou d'infections si il a été utilisé dans un établissement de santé.
DÉMONTAGE
Pour détacher le dossier de la chaise, les deux goupilles de verrouillage doivent être libérées en 
même temps,
nous suggérons que cela soit fait par 2 personnes valides.
• Insérez un tournevis à tête plate ou un autre instrument plat (n’utilisez pas de couteau ni d’objet
pointu) en dessous des  goupilles de verrouillage. (fig. 11 et fig. 12)
• Appliquez une pression extérieure constante (fig. 12) sur les broches de chaque côté et
appliquez une légère pression vers le haut sur le dossier (fig. 13 et fig. 14). Cela libérera le
mécanisme de verrouillage.

Fig. 11

Fig. 13

Fig. 14

Fig. 12

Instructions de fixation et d'entretien 
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INFORMATION DE GARANTIE LIMITÉE
Aidapt Bathrooms Ltd, par l’intermédiaire de son distributeur agréé / organisme de service, garantit le 
produit uniquement à l’acheteur original de la manière suivante :

1. Garantie de deux ans sur le mécanisme du télésiège
2. Garantie d'un an sur les pièces

EXEMPTIONS DE GARANTIE:

• Toute altération, mauvaise utilisation ou abus
• Dépassement de la capacité de poids (352 lb / 160 kg)
• dommages accidentels
• Un usage commercial
• Fuite de la batterie ou dégâts causés par un déversement
• Dommages causés aux meubles rembourrés, autres que des défauts de fabrication.

Aidapt Bathrooms Ltd, à sa seule discrétion, se réserve le droit de remplacer ou de réparer toute pièce 
étant défectueuse .

La garantie ne dépasse pas les coûts indirects résultant de la défaillance ou du défaut du produit:
frais de transport et perte de gain ou autres frais éventuels.
La garantie n’est valable que pour l’acheteur original et le reçu original doit être présenté avant toute
les options de garantie qui sont considérées. 
Soyez également prêt à fournir la date d’achat et le numéro de série du produit.

GARANTIES IMPLICITES
Les garanties implicites, y compris celles de qualité marchande et d’adéquation à un usage particulier, 
se limitent à:
1 an à compter de la date d’achat et dans la mesure permise par la loi. 
Toutes les garanties implicites sont exclues. 
La garantie proposée par Aidapt Bathrooms est exclusive, aucune autre garantie ne peut s’ajouter à 
celle-ci.
Responsabilité pour dommages indirects en vertu de toutes les garanties qui sont exclues.

Instructions de fixation et d'entretien 




